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Ljubljana - Odločitev o novih nadzor-
nikih Save je bila očitno sprejeta, še pre-
den se je včerajšnja skupščina sploh
začela. Nasprotni predlog Merkurja, ki
ga je Stojan Zdolšek po lastni presoji na
dnevni red uvrstil prednostno, je na-
mreč podprla velika večina delničarjev,
z izjemo nekdanjega predsednika upra-
ve NFD Holdinga Stanislava Valan ta, ki
pa skupaj z Etolom ni mogel spremeniti
izida skupščine.

Po osmih letih tako Valant zapušča
tudi nadzorni svet Save, podobno kot
direktor Finetola Janko Kastelic, nek-
danji član uprave Zavarovalnice Triglav
Jože Obersnel ter Miran Kalčič, ki je
prvič vstopil v nadzorni svet Save že
pred skoraj dvema desetietjema. Na-
mesto njih so bili v nadzorni svet ime-
novani začasni predsednik uprave NFD
Holdinga Miran Kraševec, predsednik
uprave družbe za upravljanje NFD Ro-
man Ambrož, član uprave Merkurja
Rok Ponikvar in Tomaž Perše, ki je bil v
času prve Janševe vlade sekretar na mi-
nistrstvu za finance, krajši čas pa tudi
član upravnega odbora Slovenske od-
škodninske družbe (Sod).

»Delničarji so se odločili,« je bil po
skupščini kratek Kalčič, medtem ko Va-
lant razočaranja nad razpletom skup-
ščine ni skrival. »S predstavniki NFD v
nadzornem svetu Save nisem zadovo-
ljen,« je po skupščini povedal Valant, ki
je svojim nekdanjim poslovnim sode-
lavcem očital, da so v nadzorni svet Save
prišli skozi »zadnja vrata«. Na podlagi
burne razprave na parkirišču Ho tela Ko -
kra, ki smo jo nehote ujeli, se je izkazalo,
da so njegovi očitki leteli zlasti na Kra-
ševca.Potemkomuje Valant dejal, daje
on »edini, ki lahko reši NFD«, mu je še
očital, da mu je po dolgoletnem so-
delovanju obrnil hrbet »Že pred skup-
ščino sem predlagal, da umaknete svojo
kandidaturo,« je Kraševec miril Valanta,
kimu je odvrnil: »Odločili ste se tako, kot
ste se, posledice odločitve pa boste vi-
deli šele vprihodnosti.« Prav Kraševec je
Valantu še pred skupščino preprečil

morebitna presenečenja, saj je na skup -
ščini poleg NFD Holdinga zastopal tudi
Finetol, ki ga sicer vodi Janko Kastelic,
eden izmed Valantovih najožjih poslov-
nih sodelavcev. Če se na skupščini raz-
prava ni razvnela pri imenovanju novih
članov nadzornega sveta, so bili del-
ničarji bistveno bolj kritični pripodelitvi
razrešnice nekdanji upravi, v kateri so
bili poleg Janeza Bohoriča še Emil Vi-
zovišek in Vinko Perčič. Predsednik
društva MDS Rajko Stankovič je tako
o d nadzornega sveta zahteval pojasnilo,
zakaj so kljub slabim rezultatom nek-
danji upravi izplačali visoke odpravnine
in ali so že zahtevali njihovo vračilo.
»Odpravnina ni nagrada ali bonus za
poslovno uspešnost Vse je bilo v sladu z
zakonom in pogodbami,« mu je od-
govoril Kalčič, ki je sicer imel pripra-
vljeno nekoliko širšo razlago, vendar ga
je Zdolšek opozoril, naj odgovarja le na
zastavljena vprašanja.

Kljub nasprotovanju številnih lastni-
kov so delničarji nekdanji upravi po-
delili razrešnico, čeprav je prav zaradi
njihovih odločitev Sava samo lani us-
tvarila več kot 150 milijonov evrov iz-
gube. Pri podelitvi razrešnice je imela
ključno vlogo Agencija za trg vredno-
stnih papirjev, ki je tik pred skupščino
državi vzela glasovalne pravice za njen
skoraj tretjinski delež. Pri podelitvi ra-
zrešnice nekdanji upravi je jeziček na
tehtnici v prid nekdanje uprave pre-
maknila tudi Hermina Krt, direktorica
Probankine poslovne enote v Kranju in
kandidatka za županjo Kranja, ki jo je
javno podprl tudi Bohorič. Na skupščini
je namreč Krtova zastopala kar okoli 21
odstotkov glasov, saj je poleg Probanke
zastopala tudi družbo PSL Storitve, za
katero naj bi stali prav nekdanji člani
Savine uprave, ki to vseskozi zanikajo.
Na potrjeno razrešnico upravi in na-
dzornemu svetu so Kapitalska družba,
Slovenska odškodninska družba in
društvo MDS napovedali vložitev iz-
podbojnih tožb.
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Poplačilo posojil
s prodajo
Save IP in
gumarstva
S prodajo nepremičninske družbe
Sava IP in gumarske dejavnosti
bo Sava po pojasnilih njenega
predsednika uprave Mateja
Narata svoj finančni dolg do
konca leta s trenutnih 372
milijonov evrov znižala na okoli
270 milijonov evrov. Medtem ko
je prodaja Save IP Zavarovalnici
Triglav v zaključni fazi, Narat
podrobnosti prodaje gumarstva
za zdaj še ne želi komentirati. Iz
Naratovih pojasnil sicer izhaja, da
za njihovo najuspešnejšo
dejavnost pričakuje med 75 in 85
milijoni evrov kupnine, v ožji izbor
pa se je uvrstilo nekaj manj kot
deset interesentov.

Ali in kako bo Sava sodelovala pri
načrtovani dokapitalizaciji Abanke
Vipe, Narat ni želel pojasniti, povedal
pa je, da Sava glede na svoje
finančno stanje nima veliko možnosti
za sodelovanje. »Obudili smo idejo o
združevanju Abanke in Gorenjske
banke in upam, da nam bo tokrat
uspelo,« je še povedal in dodal, da
jim je z večino bank že uspelo doseči
dogovor o reprogramu posojil,
vendar se morajo sedaj banke še
dogovoriti, kako si bodo razdelile
kupnino iz prodaje naložb.

V prvem četrtletju je sicer Skupina
Sava ustvarila 5,8 milijona evrov
čiste izgube oziroma 3,9-krat manj
kot v enakem obdobju lani, njen
kapital pa se je znižal na 161
milijonov evrov.
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Skoraj natanko mesec dni po razrešitvi z mesta predsednika uprave NFD Holdinga
Stanislav Valant (desno) zapušča tudi nadzorni svet Save in s tem izgublja še
zadnji vpliv v poslovnem sistemu NFD. »Odločili ste se, kakor ste se, posledice pa
boste videli šele v prihodnosti,« je v burnem pogovoru na parkirišču Hotela Kokra
Valant dejal svojemu nasledniku Miranu Kraševcu (levo).


